



# **RFP No. CLC - COM - 1122 - Website Maintenance, Management, and Development Services**

## **Addenda 1 - Correction - Issued January 12, 2023**

Under section 2.5.2., we would like to make the following correction:

### **2.5.2. Questions and Answers**

The Company shall make reasonable efforts to provide Proponents with written responses to questions that are submitted in accordance with Section 2.5.1 (Submission). Questions and answers will be distributed in numbered Addenda to Proponents by posting such Addenda on <https://buyandsell.gc.ca/> on **January 27, 2023**. In answering a Proponent's questions, the Company will set out the question(s), but without identifying the Proponent that submitted the question(s). Also, the Company may, in its sole discretion:

- a. edit the question(s) for clarity;
- b. exclude questions that are either unclear or inappropriate; and
- c. answer similar questions from various Proponents in one Addendum.

**\*\*The date highlighted above has been changed from December 7, 2022 to January 27, 2023\*\***

Under section 2.5.3. we would like to make the following correction:

### **2.5.3. Issued Addenda**

Before submitting a Proposal, a Proponent shall be responsible to verify that it has received all of the Addenda that have been issued, which shall be posted on <https://buyandsell.gc.ca/> **January 27, 2023** by the Addenda Deadline as set out in Section 1.4 (RFP Tentative Timetable), unless it is an Addendum that extends the RFP Submission Deadline.

Any amendment or supplement to the RFP made in any other manner will not be binding on the Company.

**\*\*The date highlighted above has been changed from December 7, 2022 to January 27, 2023.\*\***



# RFP No. CLC - COM - 1122 - Service de gestion et de maintenance de sites Web

## Addenda 1 - Correction - Publié le 12 janvier 2023

Au point 2.5.2., nous souhaitons apporter la correction suivante :

### 2.5.2 Questions et réponses

La Société doit faire tous les efforts raisonnables pour fournir aux Proposants une réponse par écrit à leurs questions soumises conformément à la section 2.5.1 (Soumission). Les questions et réponses seront distribuées aux Proposants sous forme d'Addendas numérotés sur le site <https://achatsetventes.gc.ca> le **27 janvier 2023**. En répondant aux questions d'un Proposant, la Société indiquera les questions, sans toutefois révéler l'identité du Proposant qui les a soumise. De plus, la Société peut, à sa discrétion :

- a. modifier la ou les questions à des fins de clarté;
- b. exclure les questions qui sont imprécises ou inappropriées; et
- c. répondre dans un même Addenda à des questions similaires provenant de différents Proposants.

**\*\*La date indiquée ci-dessus a été modifiée du 7 décembre 2022 au 27 janvier 2023\*\***

Au point 2.5.3., nous souhaitons apporter la correction suivante :

### 2.5.3. Addenda publié

Avant de soumettre une Proposition, il incombe au Proposant de s'assurer qu'il a reçu tous les Addendas qui ont été publiés et qui seront affichés sur le site <https://buyandsell.gc.ca/> le **27 janvier 2023** conformément à la date d'échéance de l'Addenda indiquée à la section 1.4 (Échéancier provisoire de la DDP), sauf si un Addenda repousse la Date limite pour la soumission des DDP.

Toute modification ou tout supplément à la DDP effectué de toute autre façon n'auront pas pour effet de lier la Société.

**\*\*La date indiquée ci-dessus a été modifiée du 7 décembre 2022 au 27 janvier 2023\*\***